
 

 

ACTE DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ DE LLEURE DEL Pla Educatiu d’Entorn (PEE) 

Data: dimecres 11 de gener de 2023  

Hora: 17.30 hores  

Lloc: sala de reunions de l’ajuntament de Sant Hilari Sacalm 

 Assistents: Carles López, representant del club de bàsquet, David Casals, representant de l’AFA 

del col·legi Sant Josep, Rosa Andreu, bibliotecària, Joan Mimó, representant del CEM, Marta Vilà, 

representant docent de l’Escola Guilleries, Dolors Taberner, representant de l’entitat Pinal 

Bamtare, Cristina Maso, dinamitzadora de joventut,  Anna Garriga, LIC, , Olga Rico, tècnica 

auxiliar de cultura SHS, Maite Irazola tècnica dinamitzadora del PEE.  

Excusen la seva assistència: Dolors Vidal, representant de l’escola de música, AFA Guilleries. 

Desenvolupament de la sessió: 

1.  Es fa una primera avaluació de la participació  dels infants, joves i famílies en el projecte 

patis oberts que s’ha iniciat aquest curs escolar.  

En general la participació en les activitats programades ha sigut reduïda i en algun cas  

ni tan sols s’ha pogut posar en marxa la proposta per manca de persones interessades.  

Els motius que explicarien la poca assistència en les activitats programades són, segons 

els assistents a la reunió: 

 

- Molts infants i joves ja tenen l’horari molt atapeït amb les activitats que fan 

diàriament. 

- Potser manca fer més difusió i enfortir la comunicació a les famílies. 

- Si totes les activitats es programessin als patis escolars, potser es quedarien més 

nens i nenes. 

- Si l’activitat es desenvolupa en un espai públic del poble, es podria fer una 

senyalització ben visible del lloc per tal d’atreure a la gent. 

 

Es fixarà una data per més endavant de l’activitat de caràcter intercultural a càrrec 

de l’entitat Pinal Bamtare que havia de fer-se aquest  gener. 

 

L’entitat esportiva de Basket proposa canviar el format de la seva activitat als patis 

de les escoles. Les persones responsables del PEE es reuniran aviat amb aquesta 

entitat per concretar els detalls. 

 

Com es tracta d’un projecte nou hem d’esperar a veure si acaba arrelant al poble i 

té un impacte positiu en aquell sector de la població vulnerable per la qual està 

especialment destinat. 

Aquesta comissió  farà  seguiment de la seva evolució i l’ avaluarà a final d’aquest 

curs. 

 

2. En relació amb el projecte d’incorporació al lleure hi ha una valoració positiva per part 

de les famílies i de les entitats que hi participen. 

 



 

Com el  departament d’educació ha augmentat el pressupost que es destina aquest 

concepte, des del PEE tenim previst incorporar a 5 infants més al projecte, una vegada 

s’hagi fet l’entrevista amb les famílies i els serveis socials. 

 

3. S’acorda que es convocarà una altra reunió de la comissió d’aquí un mes i mig 

aproximadament.  

  

 Maite Irazola 

Dinamitzadora del Pla educatiu d’entorn de Sant Hilari Sacalm 


